

Date: 22/06/2009

التاريخ : 2009/06/22

شهادة خبرة Experience Certificate

Al-Sayer Facilities Co. certify that Mr. Mohammed Jebril Al-Shami – Jordanian Nationality – was working with our Company as (Sales Officer) from 13/06/2007 till 21/01/2009

تشهد شركة تسهيلات السايير بأن السيد / محمد جبريل الشامي – اردني الجنسية – كان يعمل لدينا بوظيفة (موظف مبيعات) من الفترة 2007/06/13 حتى 2009/01/21

This certificate has been issued to his without any responsibility on the part of our Company.

وقد أعطيت لها هذه الشهادة بناء على طلبه دون أدنى مسؤولية تجاه الشركة .



أحمد عثمان العثمان
المدير العام





Kuwait: 28/06/2015

To Whom It May Concern

This is to certify that Mr. Mohammad J D Al Shami was an employee of Al-Araqa Company as "Senior Officer - Auto Finance" from 01/09/2009 to 24/06/2015 working for Boubyan Bank under our contract.

He was receiving a monthly salary of KD 606/- (Kuwaiti Dinars Six Hundred Six Only)

This certificate has been issued upon his own request without any responsibilities against Al-Araqa Co.

For /Al Araqa Company



**Ahmed Al Abdul Hadi
General Manager**



Eureka Trading Co. W.L.L.
Part of Capital K.O. 200,000 - Established in 2000, C.R. No. 157/02

Date: 03/06/2007

To Whom It May Concern,

This is to certify that Mr. Mohammed Jebrail AlShami has been working with Eureka Trading Co. as Credit Sales Representative in the Credit & Collection Department, during the period from 1st March 2005 through 31st May 2007.

We wish him all the best in his future career

Sincerely,


Ghassan Abdulla
Credit & Collection Manager





بنك وربة
WARBA BANK
نتميز بالحلول

التاريخ : 2018/04/01

لمن يهمه الامر

يشهد بنك وربة بأن السيد / محمد جبريل ذياب الشامي , اردني الجنسية , كان يعمل لدينا بوظيفة رئيس فريق – التمويل الشخصي منذ تاريخ 2015/08/09 الى تاريخ 2018/03/25 براتب شهري قدره 1,089.000 د.ك (فقط الف وتسعه وثمانون دينار كويتي لا غير) .

ونشهد له الكفاءة بالعمل.

وقد اعطيت له هذه الشهادة بناء على طلبه دون ادنى مسئولية من قبل البنك تجاه الغير

زياد موعيد عبد العزيز الرشيد



مدير - التوظيف وتخطيط القوى العاملة

